
          OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

Zápisnica 

 

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 26.8.2019 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Ing. Monika Greňová, Ing. Pavel Hrebeňár, Anton Hriňák, Peter Kuzmiak, Branislav 

Lipták, Martin Michalčík, Mária Polomská 

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Martin Hoffman 

Neprítomní: Ing. Norbert Fassinger, Radovan Bartko 

Hostia: Ján Gáll, Matúš Vilga, Erna Olejárová 

 

1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa nezávislého audítora  

• z auditu účtovnej závierky 

• ku konsolidovanej účtovnej závierke a konsolidovanej výročnej správe 

6. Presunutie prebytku  do rezervného fondu 

7. ZŠ Vrbov   - Žiadosť  - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2018/2019 

         - Plán práce na školský rok 2019/2020 

         - Inovovaný školský a vzdelávací program ISCED 1, ISCED 2  

8. MŠ Vrbov  - Žiadosť o navýšenie rozpočtu v kapitole mzdy a odvody 

    - Žiadosť o čerpanie prostriedkov z príjmového účtu 

9. Rozpočtové opatrenie 

10. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2019 

11. Správa o kontrole vykonanej HKO 

12. Návrh Dodatok č. 1 k VZN  obce Vrbov č.1/2016  

13. Aktualizácia PHSR 

14.  Chodník ku rómskej osade 

15. RKC farnosť Vrbov – Výzva na uzatvorenie kúpnej zmluvy   

16. Žiadosti občanov  

• Žiadosť o prenájom – Mária Madejová 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Matúš Vilga a manž. Mariana 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Jozef Pluta a manž. Jana 

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ján Hrebeňár 

• Žiadosť o kúpu pozemku – Otília Smolenová 

• Žiadosť – Emil Adamják 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Martin Mirga 

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Veronika Pompová 

17. Rôzne  

18. Diskusia 

19. Záver 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie  

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka 

obce, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Predstavila a oboznámila poslancov s  programom dnešného zasadnutia, 



opýtala sa prítomných poslancov, či k programu majú nejaké ďalšie návrhy. Nikto 

z poslancov nemal žiadne návrhy.  

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 204/2019 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Pavel Hrebeňár, Branislav Lipták 

O tomto bode sa nehlasovalo.   

 

3.Voľba návrhovej komisie    

Do návrhovej komisie boli navrhnuté: Ing. Monika Greňová, Mária Polomská. 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 205/2019. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. Uznesenia boli splnené až na uznesenia č. 

183/2019, 187/2019, 202/2019, ktoré sú v plnení. 

 

Prišiel poslanec Anton Hriňák. 

 

5. Správa nezávislého audítora  

• z auditu účtovnej závierky 

Starostka informuje poslancov, že podľa správy nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky obec 

Vrbov konala v súlade s požiadavkami  zákona o rozpočtových pravidlách.  Ústne nás upozornila na 

problém s inventúrou  kde ešte nie je zaradený všetok majetok. 

Poslanec P. Hrebeňár, dodal, že je potrebné vyčistiť a vyradiť majetok, pozemky a lesy dať do 

poriadku. Starostka informuje, že problémom je aj kanalizácia, ktorá ešte nie je skolaudovaná a preto 

nie je zaradená do majetku obce. Ďalej informuje, že chodníky a taktiež telocvičňa, ktoré sa 

zrealizovali počas jej  pôsobenia sú zaradené do vlastníctva obce. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 206/2019. 

 

• ku konsolidovanej účtovnej závierke a konsolidovanej výročnej správe 

Starostka uviedla, že konsolidovaná účtovná závierka obsahuje informácie, ktorých uvedenie 

vyžaduje zákon o účtovníctve.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 207/2019. 

 

6. Presunutie prebytku  do rezervného fondu 

Prišiel poslanec Martin Michalčík. 

Starostka upovedomila poslancov o tom, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ schválilo 

použitie rezervného fondu na odstránenie havarijného stavu prechodových chodieb MŠ a na 

výstavbu chodníkov v obci, avšak najprv bolo potrebné schváliť použitie prebytku 

rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 208/2019. 

 

7.  ZŠ Vrbov   - Žiadosť   

• Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2018/2019 
Starostka prečítala žiadosť ZŠ a taktiež vyjadrenie rady školy ku správe a výsledkoch výchovno-

vzdelávacej činnosti.  Ďalej  uviedla, že je potrebné zo strany zriaďovateľa vziať na vedomie 

predloženú správu. Poslanci sa informovali o počte žiakov v ZŠ. Na to poslanec, ktorý je v rade školy 

uviedol, že počet žiakov v ZŠ mierne stúpa. Poslanec Ing. Pavel Hrebeňár sa informuje, ako je to so 

žiakmi zo susedných obcí. Starostka informovala, že do základnej školy chodia deti z Abrahámoviec, 

Vlkovej a zo Žakoviec čo je 81 žiakov.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 209/2019. 



• Plán práce na školský rok 2019/2020 

Poslanci schválili predložený plán práce na školský rok 2019/2020. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 210/2019. 

 

• Inovovaný školský a vzdelávací program ISCED 1, ISCED 2  

Poslanci schválili Inovovaný školský a vzdelávací program ISCE1, ISCED 2. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 211/2019. 

 

8. MŠ Vrbov    

• Žiadosť o navýšenie rozpočtu v kapitole mzdy a odvody 
Starostka prečíta žiadosť MŠ Vrbov. Hlavný kontrolór obce informuje poslancov, že je to následok 

obedov zadarmo. Poslankyňa Ing. Monika Greňová navrhla, aby sa žiadosť schválila a finančné 

prostriedky by sa poskytli do konca roka 2019 na skúšobnú dobu, z dôvodu, že doposiaľ nám nie je 

známy počet žiakov, ktorý majú záujem o obedy.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 212/2019 

 

• Žiadosť o čerpanie prostriedkov z príjmového účtu 
Starostka prečítala žiadosť MŠ  Vrbov a uviedla, že finančné prostriedky potrebujú použiť na nákup 

materiálneho zabezpečenia školskej jedálne z dôvodu navýšenia počtu stravníkov a na výplatu 

odchodného pre zamestnankyňu, ktorá odchádza do starobného dôchodku. Prostriedky, ktoré žiadajú 

sú ušetrené z preplatku za spotrebu plynu za rok 2019. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 213/2019. 

 

9. Rozpočtové opatrenie 
Starostka informuje poslancov, že v rozpočtovom opatrení sú finančné prostriedky určené na dotácie, 

na činnosť matriky a taktiež prostriedky potrebné pre ZŠ a MŠ. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 214/2019.  

 

10. Plán kontrolnej činnosti HKO na II. polrok 2019 

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov, že má povinnosť dvakrát za rok predložiť plán 

kontrolnej činnosti. Informuje, že vykonáva kontroly plnenia uznesení, kontroly faktúr, 

objednávok a zmlúv, kontrolu čerpania rozpočtu, kontroly príjmov, výdavkov a finančných 

operácií obce a taktiež kontrolu plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov 

zistených pri kontrolách. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 215/2019. 

 

11. Správa o kontrole vykonanej HKO 

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov, že na obec prišiel podnet na vykonanie kontroly 

verejného obstarávania. Podľa ktorého sa oznamovateľ domnieva, že obec nepostupovala podľa 

zákona. Ďalej informuje, že na základe tohto podnetu vykonal kontrolu verejného obstarávania na 

zákazku „Materská škola Vrbov stavebné úpravy a oprava loggii“. Dospel k záveru, že obec 

postupovala podľa zákona, zmluva nebola uzatvorená so žiadnym uchádzačom, obec odmietla všetky 

predložené ponuky. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 216/2019. 

 

12. Návrh Dodatok č. 1 k VZN  obce Vrbov č.1/2016 

Starostka informuje, že obec mala kontrolu z Košíc, ktorá bola zameraná na odpady. Vo 

svojej správe obci vytkli, že vo VZN nie je zakomponované nakladanie s pneumatikami, preto 

je potrebné schváliť Dodatok k VZN. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 217/2019.  

 



13. Aktualizácia PHSR 

Starostka informuje, že pôvodný plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja sme mali platný do 

roku 2018. Z dôvodu predloženia PHSR k žiadosti k chodníku do rómskej osady je potrebné 

PHSR aktualizovať a schváliť. Aktualizovaný PHSR bude platný do roku 2025.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 218/2019. 

 

14. Chodník ku rómskej osade 

Starostka informuje, že obec sa chce zapojiť do výzvy na vybudovanie chodníka k rómskej 

osade. V súčasnosti máme vypracovaný projekt, ktorý bol náročný a musel sa niekoľkokrát 

prepracovať. Realizácia výstavby  chodníka je odhadovaná na  cca 205 000 eur.  Žiadosť je  

potrebné predložiť do 16.9.2019, nakoľko je potrebné k žiadosti doložiť aj samotné stavebné 

povolenie, obec sa pre nedostatok času nestihne zapojiť do výzvy. No hneď ako vyjde druhá 

výzva sa obec zapojí. Odhad podpory dotácie je cca 100 000 eur. Ďalej informuje, že časť 

chodníka zasahuje aj do pozemku vo vlastníctve Slovenskej republiky. Požiadali sme 

o vydanie súhlasu na výstavbu chodníka na parcele vo vlastníctve štátu. Po rokovaní starostky 

obce  s SPF, padol návrh zo strany SPF, aby obec pozemok od štátu odkúpila.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 219/2019. 

 

15. RKC farnosť Vrbov – Výzva na uzatvorenie kúpnej zmluvy 
Starostka prečítala žiadosť RKC a informovala, že predmetnou žiadosťou sa už OZ zaoberalo na 

predchádzajúcich zasadnutiach. Hlavný kontrolór obce uviedol, podľa zákona o majetku obcí  OZ 

musí chrániť obecný majetok a dodal, že OZ nemôže nakladať s obecným majetkom podľa žiadosti 

RKC. RKC sa musí v tomto prípade obrátiť na súd. OZ nemôže predať pozemok, ktorý mu bol štátom 

pridelený, za symbolickú cenu. Hlavný kontrolór obce odporúča OZ vziať žiadosť na vedomie 

a prizvať zástupcu RKC farnosť Vrbov na prerokovanie danej problematiky. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 220/2019. 

 

16. Žiadosti občanov 

• Žiadosť o prenájom – Mária Madejová 
Starostka informovala poslancov, že  žiadosťou sa OZ už zaoberalo na predchádzajúcich zasadnutiach. 

Poslanci viedli diskusiu a došli k záveru, že v okolí bytoviek je dostatok miesta, obyvatelia bytoviek 

majú garáže. Oproti bytovkám je obecné parkovisko, kde obyvatelia bytoviek môžu svoja automobily 

parkovať bezplatne. Poslanci navrhli, aby sa vypovedali nájomné zmluvy s predchádzajúcimi 

nájomcami, z dôvodu prehodnocovania parkovacích miest pri bytových domoch.  

K tomuto bodu boli prijaté uznesenia 221/2019, 222/2019. 

 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Matúš Vilga a manž. Mariana 

Starostka informovala, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ schválilo zámer odpredaja 

pozemku. Poslanci viedli diskusiu a podľa platného VZN určili cenu za pozemok 10 €/m2. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 223/2019. 

 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Jozef Pluta a manž. Jana 

S Starostka informovala, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ schválilo zámer odpredaja 

pozemku. Poslanci viedli diskusiu a podľa platného VZN určili cenu za pozemok 10 €/m2. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 224/2019. 

 

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ján Hrebeňár 

Starostka prečítala žiadosť. Poslanci navrhli schváliť zámer odpredaja pozemku a taktiež  

navrhli obhliadku predmetného pozemku. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 225/2019. 

 



 

• Žiadosť o kúpu pozemku – Otília Smolenová 

Starostka  prečítala žiadosť a informuje poslancov, že OZ sa žiadosťou zaoberalo už v roku 

2016, kedy bola žiadosť podaná. Ďalej uviedla, že mala telefonickú požiadavku od geodeta, 

ktorého požiadali susedky pani Smolenovej, z dôvodu, že je na pozemkoch určitý nesúlad 

a chceli by sa tiež ku žiadaným pozemkom vyjadriť. Poslanci sa zhodli, že predmetnú žiadosť 

presunú na ďalšie zasadnutie OZ.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 226/2019. 

 

• Žiadosť – Emil Adamják 

Starostka prečítala žiadosť. Poslanci viedli diskusiu a zhodli sa na tom, že je to najnovšia 

cesta v obci, a je veľa ďalších ciest, ktoré nie sú zrealizované, a ktoré potrebujú opravu. Ďalej 

uviedli, že výstavba domov v danej lokalite nie je ukončená. Poznamenali, že autá po tejto 

ceste jazdia rýchlo a preto navrhli, osadiť dopravnú značku obytná zóna. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 227/2019. 

 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Martin Mirga 

Starostka prečítala žiadosť, informuje poslancov o geometrickom zameraní, ktoré geodet 

vykonal pre pani Ernu Olejárovú, ktorá vysporiadava svoje pozemky v rómskej osade. 

Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné najprv zmeniť územný plán, pretože 

v pôvodnom ÚP je na mieste rómskej osady plánovaná stavba Mlynský vrch.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 228/2019. 

 

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Veronika Pompová 

Starostka prečítala žiadosť a informuje, že sa jedná o stavbu, ktorú si chcú zlegalizovať, 

a ktorú začali realizovať bez stavebného povolenia. Poslanci sa zhodli tak ako 

v predchádzajúcej žiadosti tak aj v tomto prípade je potrebné zmeniť územný plán. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 229/2019.  

 

 

17. Rôzne 

• Kanál pri pani Polomskej 

Starostka informuje, že sa informovala o spôsobe a cene opravy kanála, ktorý sa tiahne od PD 

Radošinka smerom k poliam. Cena za materiál a aj za práce vykonané na oprave 150 m 

kanála  je  cca 7000 eur. Z dôvodu, že sa žľab nachádza popri ceste, ktorá vedie k poliam, kde 

jazdia ťažšie poľnohospodárske stroje, je potrebný silnejší materiál.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 230/2019. 

 

• Výmena okien na budove OcÚ 

Starostka informuje poslancov o vykonanej rekonštrukcii kancelárie matriky a výmene okien. 

Starostka ďalej informuje, že by chcela v rekonštrukcii pokračovať a vymeniť na prízemí budovy 

obecného úradu staré okná za nové plastové. Výmenou okien by sa znížili náklady za kúrenie. 

V budúcom roku by sa okna postupne vymenili aj v sále.    

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 231/2019. 

 

 

 

 



•  Dotácia  FK Thermal park Vrbov 

Poslanec Martin Michalčík informuje, o potrebe dofinancovania dotácie pre FK Thermal park Vrbov. 

Poslanec ďalej informuje, že postupne plnia aj požiadavky, ktoré im OZ určilo. Požiadali o zmenu 

názvu, ale doposiaľ neprišla žiadna odpoveď.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 232/2019. 

 

18. Diskusia 

Poslanec Anton Hriňák  upozornil na odkrytý kábel za rodinným domom č. 116 smerom k Šípkovému 

vrchu.  

Poslanci viedli diskusiu o komunálnom odpade obce a navrhli, že je potrebné  zvýšenie poplatkov za  

komunálny odpad, ceny za vývoz kontajnerov a odpadu  sa neustále zvyšujú. Obec dopláca za vývoz 

komunálneho odpadu veľa peňazí. Starostka  informuje, že  od 1.9.2019 obec prechádza na inú 

spoločnosť, ktorá bude vykonávať vývoz komunálneho odpadu.  

Taktiež viedli diskusiu o počte detí v MŠ a dodali, že je potrebné zvýšiť poplatok za školné pre deti , 

ktoré navštevujú materskú školu a nie sú občanmi našej obce. Nakoľko obec financuje materskú školu, 

môže si sama určiť výšku poplatkov. Toto opatrenie je potrebné práve pre nedostatok miesta 

v materskej škole.  

 

19. Záver 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:     

 

 Ing. Pavel Hrebeňár                          ............................................. 

 

 Branislav Lipták                                ............................................. 

  

 

 

 

             

 

    Mgr. Tatiana Faltinová 

                starostka obce 


